

To: 5.1 5.1.2e 5.1.2e @ groningen.nl; 5.1 5.1.2e 5.1.2e @ groningen.nl]
From: 5.1. 5.1.2e
Sent: Fri 9/12/2025 8:00:20 AM
Subject: RE: Vervolg verkenning dagopvang nieuwe locatie
Received: Fri 9/12/2025 8:00:21 AM

Hoi 5.1.2e 5.1.2e,

Ik zoek een moment in de agenda's volgende week maar kan weinig ruimte vinden.

Opties voor mij zijn:

- Dinsdag 16 september tussen 10.30-12.00 (online) of 14.00-15.00 Zuiderdiep
- Donderdag 18 september tussen 12.30-14.30 Zuiderdiep
- Vrijdag 19 september (hele dag beschikbaar)

Eventueel kan ik woensdag 17 september ook tussen 9.00-14.00 5.1.2e Zou dan online zijn.

Groet 5.1.2e

Van: 5.1.2e 5.1.2e < 5.1.2e @ groningen.nl>
Verzonden: dinsdag 9 september 2025 15:51
Aan: 5.1. 5.1.2e < 5.1.2e @ groningen.nl>; 5.1 5.1.2e < 5.1.2e @ groningen.nl>
Onderwerp: RE: Vervolg verkenning dagopvang nieuwe locatie

Hoi 5.1.2e en 5.1.2e,

Ik heb in blauw wat eerste gedachtes voor je.

Groet,
5.1.2e

Van: 5.1. 5.1.2e < 5.1.2e @ groningen.nl>
Verzonden: maandag 8 september 2025 11:43
Aan: 5.1 5.1.2e < 5.1.2e @ groningen.nl>; 5.1 5.1.2e < 5.1.2e @ groningen.nl>
Onderwerp: Vervolg verkenning dagopvang nieuwe locatie

Hallo 5.1 5.1.2e,

Na het overleg afgelopen woensdag over de Nieuwe Boteringestraat als potentiële locatie voor de dagopvang, wil ik graag verder met een aantal vervolgstappen.
Komende vrijdag ga ik met 5.1.2e aan de slag met de inhoudelijke voor- en nadelen. Daarbij wil ik de volgende scenario's uitwerken:

5.2.1

Daarbij heb ik een aantal vragen:

5.2.1

5.1.2e

• Financiële impact: 5.1.2e gaf afgelopen woensdag aan dat vanuit SO wel kengetallen beschikbaar zijn voor een 1684942 iadering van de kosten. Wanneer zouden we daarmee kunnen starten? Moeten we daarvoor wachten op de 0071

doorrekening van de kosten die het Leger des Heils aan het opstellen is, en die in de week van 22/9 volgen? Of kunnen we daar vanuit de gemeente ook zelf al mee starten? [Reeds gestart, krijg je al eerder wat van mij.](#) Zoals al aangegeven hebben we een projectmanager nodig die in een (eventueel) volgend stadium een nauwkeurige berekening kan maken, maar voor nu zou het fijn zijn als we de scenario's ook op grofmazige financiële impact met elkaar kunnen vergelijken. Is het handig daar al iets voor te plannen? [Ja, goed idee.](#)

- Afstemming met OOV: hiervoor zal ook afstemming moeten plaatsvinden. Is het handig om dit te plannen na het overleg met het Leger op 24/9? Dan hebben we de scenario's verder uitgewerkt, maar heeft OOV niet erg veel tijd voor de input als we eind september/begin oktober naar de wethouders gaan. Kunnen zij ook in dit stadium (zonder concreet memo) alweer betrokken worden, of kan dit pas later? [Als je eerder wat helpt dan geef je OOV ook even meedenktijd.](#)
- Ik zorg ervoor dat we vast een afspraak hebben met beide wethouders, ik hoop dat dit begin oktober lukt.

Groet **5.1.2e**